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Protokół Nr 19.2022 
z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 28 grudnia 2022 r. godz. 9:00

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, uczestniczyło 9 członków komisji na ogólną 
liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz 
listy obecności osób zaproszonych, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Podczas 
rozpoczęcia obrad brak pani B. Włodarczyk oraz M. Wolański.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich - Przewodnicząca komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 
dróg i transportu.
Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, następnie przeszła do 
realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia bez odczytywania.

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
„Za" - 7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Na salę obrad weszła pani Wiesława Słowik (godz. 8:40), dalsze obrady prowadzone są w 8 
osobowym składzie.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porzqdku obrad.
4. Przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie:

a) opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2023 r.
b) możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 

Powiatu Opatowskiego na 2023 r.
c) opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 

2026.
5. Przedstawienie autopoprawek do budżetu powiatu przez Przewodniczącego Komisji rolnictwa, 

ochrony środowiska, dróg i transportu oraz głosowanie nad poszczególnymi autopoprawkami:
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a) zwiększenie wydatków na zadanie wieloletnie „Rozbudowa oraz przebudowa istniejącego 
budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku no 
potrzeby placówki opiekuńczo - wychowawczej" w roku 2023 o kwotę 3.577 zł poprzez jej 
przesunięcie z planu roku 2022 w związku z koniecznością wykonania nowego przyłącza 
energetycznego w ramach zadania, dla którego termin wykonania zaplanowano no grudzień, 
natomiast realizacjo płatności nastąpi w styczniu roku 2023;

b) wprowadzenie zadania inwestycyjnego „Zakup serwera dla Wydziału Geodezji i Kartografii" 
o wartości 50.000 zł, które jako zadanie inwestycyjne roczne było przewidziane do realizacji 
w grudniu 2022 roku, jednak w związku z trudnościami dostawcy z wywiązaniem się 
z zamówienia do końca obecnego roku budżetowego, realizacja płatności za zakup nastąpi 
w styczniu roku 2023. Z tego względu zadanie to zostaje wprowadzone do budżetu i WPF no 
2023 rok jako zadanie wieloletnie.

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego no lata 2023 
- 2026,

b) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego no 2023 rok,
c) w sprawie uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie.

7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2022 - 2026,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego no 2022 rok,
c) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: „Centrum Obsługi 

Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie" oraz nadania statutu tej jednostce 
i obsługiwanym placówkom,

d) w sprawie wyrażenia zgody no zawarcie przez Powiat Opatowski Porozumienia dla 
utworzenia Partnerstwa „Ziemia Opatowska" w celu realizacji Strategii terytorialnej 
Partnerstwo „Ziemio Opatowska" i innych wspólnych przedsięwzięć.

8. Opinia komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu na rok 2023.
9. Składanie propozycji do planu pracy komisji no rok 2023.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytała, czy są uwagi do odczytanego projektu porządku obrad.
Wobec ich braku poddała odczytany porządek obrad pod głosowanie.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Protokół Nr 19.2022 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu - VI kadencji
odbytego w dniu 28 grudnia 2022 r. 2



OR-II.0012.3.19.2022

Ad.4. Przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie:
a) opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2023 r.

Pani Przewodnicząca poprosiła o zabrnie głosu przez panią Zofię Rusak - Skarbnika 
Powiatu, która przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
o pozytywnej opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

Wobec ich braku, poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

b) o możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały 
budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2023 r.
Pani Przewodnicząca ponownie poprosiła o zabrnie głosu przez panią Zofię Rusak - 
Skarbnika Powiatu, która przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach o możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie 
uchwały budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2023 r.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który zapytał z ilu lat pochodzi ta nadwyżka 
oraz w jakiej kwocie.

Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik, która wskazała, iż będzie to nadwyżka z 4-5 lat, gdzie 
wynosiła ok. 14 min zł i bieżąco pokrywała ona budżet powiatu.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w przedmiotowym 
punkcie.

Wobec ich braku, poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

c) opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 
2026.
Na salę obrad wszedł pan Bogusław Włodarczyk (godz. 9.28), dalsze obrady prowadzone są 
w 8 osobowym składzie.
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabrnie głosu przez panią Zofię Rusak - Skarbnika 
Powiatu, która przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
o pozytywnej opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 
na lata 2023.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

Wobec ich braku, poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.5. Przedstawienie autopoprawek do budżetu powiatu przez Przewodniczącego obradom 
Komisji oświaty, sportu, zdrowip i pomocy społecznej oraz głosowanie nad poszczególnymi 
autopoprawkami:
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a) zwiększenie wydatków na zadanie wieloletnie „Rozbudowa oraz przebudowa istniejącego 
budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku na 
potrzeby placówki opiekuńczo - wychowawczej" w roku 2023 o kwotę 3.577 zł poprzez jej 
przesunięcie z planu roku 2022 w związku z koniecznością wykonania nowego przyłącza 
energetycznego w ramach zadania, dla którego termin wykonania zaplanowano na grudzień, 
natomiast realizacja płatności nastąpi w styczniu roku 2023, 
Przewodnicząca Pani Alicja Frejlich zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym 
punkcie.

W wyniku braku uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem ww. 
autopoprawki.
Autopoprawka, o zwiększenie wydatków na zadanie wieloletnie „Rozbudowa oraz 
przebudowa istniejącego budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze zmianą sposobu 
użytkowania budynku na potrzeby placówki opiekuńczo - wychowawczej" w roku 2023 o 
kwotę 3.577 zł poprzez jej przesunięcie z planu roku 2022 w związku z koniecznością 
wykonania nowego przyłącza energetycznego w ramach zadania, dla którego termin 
wykonania zaplanowano na grudzień, natomiast realizacja płatności nastąpi w styczniu roku 
2023 została przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk) , „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

b) wprowadzenie zadania inwestycyjnego „Zakup serwera dla Wydziału Geodezji i Kartografii" 
o wartości 50.000 zł, które jako zadanie inwestycyjne roczne było przewidziane do realizacji 
w grudniu 2022 roku, jednak w związku z trudnościami dostawcy z wywiązaniem się 
z zamówienia do końca obecnego roku budżetowego, realizacja płatności za zakup nastąpi 
w styczniu roku 2023. Z tego względu zadanie to zostaje wprowadzone do budżetu i WPF na 
2023 rok jako zadanie wieloletnie.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

W wyniku braku uwag pani Przewodnicząca obradom zapytała, kto jest za przyjęciem ww. 
autopoprawki.
Autopoprawka, o wprowadzenie zadania inwestycyjnego „Zakup serwera dla Wydziału 
Geodezji i Kartografii" o wartości 50.000 zł, które jako zadanie inwestycyjne roczne było 
przewidziane do realizacji w grudniu 2022 roku, jednak w związku z trudnościami dostawcy 
z wywiązaniem się z zamówienia do końca obecnego roku budżetowego, realizacja płatności 
za zakup nastąpi w styczniu roku 2023. Z tego względu zadanie to zostaje wprowadzone do 
budżetu i WPF na 2023 rok jako zadanie wieloletnie została przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
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„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk) , „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 

2026.
Na salę obrad wszedł pan Maciej Wolański oraz pan Bogusław Włodarczyk (godz. 9:40) natomiast 
salę opuścił pan Tomasz Staniek, dalsze obrady prowadzone są w 7 osobowym składzie.
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy ktoś 
zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o zakres prac inwestycji 
drogowych na terenie gminy Iwaniska w zakresie:
- dot. budowy chodnika w m. Wola Jastrzębska,
- dot. budowy przejścia dla pieszych w m. Ujazd,
- dot. przebudowy przejścia dla pieszych w m. Mydłów.

Odpowiedzi udzielił pan Grzegorz Pietrzyk - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie, 
który wskazał, iż:
- w zakresie budowy chodnika w m. Wola Jastrzębska będzie to chodnik o długości 52 m razem 
z zatoczka autobusową,
- w zakresie budowy przejścia dla pieszych w m. Ujazd, będzie to budowa przejścia dla pieszych 
wraz z budową chodnika przy nim,
- w zakresie przebudowy przejścia dla pieszych w m. Mydłów, planuje się przebudowę całego 
głównego skrzyżowania wraz z budową chodnika w stronę cmentarza.

Głos ponownie zabrała radna Wiesława Słowik, która poprosiła o zwrócenie uwagi na zajazd przy 
Domu Pomocy Społecznej w Przepiórowie, gdyż to bardzo przysłużyłoby się mieszkańcom a nie 
wymagałoby poniesienia dużych kosztów finansowych. Kontynuując radna zapytała o rozwiązanie 
problemu zbierającej się wody na skrzyżowaniu w m. Boduszów.

Odpowiedzi udzielił pan Dyrektor Grzegorz Pietrzyk, który nawiązując do problemu w m. 
Boduszów poinformował, iż zorganizowano spotkanie z mieszkańcami wsi mieszkającymi 
w obrębie tego skrzyżowania, radnym gminy Iwaniska oraz radnym Kazimierzem Żółtkiem. 
Wskazał, iż podczas tego spotkania doszli do porozumienia z mieszkańcami, niestety jednak na 
drugi dzień zmienili oni zdanie i nie wyrazili zgody na prowadzenie tam zaplanowanych prac. 
Dyrektor powiedział również, iż na miejscu był też geodeta, który rozpoczął prace pomiarowe.

Głos zabrała radna Wiesława Słowik, która powiedziała, iż planują zorganizowanie razem 
z burmistrzem Miasta i Gminy Iwaniska spotkania z mieszkańcami i jest pewna, iż wtedy uda się 
znaleźć rozwiązaniem doprowadzić sprawę do końca. Poprosiła, aby tym spotkaniu mógł 
uczestniczyć ktoś ze starostwa bądź powiatu.
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O zabranie głosu poprosił pan Wacława Rodek, który mówił o pilnej potrzebie budowy drogie na 
odcinku w Sulejowie.

O głos poprosił pan Jacek Dwojak, który zgodził się z przedmówcą, że jest potrzeba wykonania tej 
drogi. Podniósł, iż zauważa, iż na terenie gminy Tarłów wykonuje się najmniej inwestycji. Wniósł 
również o budowę drogi na odcinku Słupia - Teofilów. Radny podkreślił, iż ogromnym 
zagrożeniem na odcinku drogi Julianów - Wesołówka stwarzają powbijane metalowe pręty, gdyż 
dochodzi tam do częstych wypadków. Poprosił Dyrektora o jak najszybsze zdemontowanie tych 
metalowych elementów.

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który kierując swoje słowa do radnej Wiesławy 
Słowik powiedział, iż jeśli chodzi o skrzyżowanie w m. Boduszów, to poczyniono już duże kroki, 
organizując spotkania z mieszkańcami oraz pracownikami Zarządu Dróg Powiatowych. 
Kontynuując radny podkreślił, iż wie że podczas napadu zimy starano się zadbać o to miejsce 
szczególnie, tak aby nie stwarzało bezpieczeństwa na drodze. Podziękował również za to, iż 
w projekcie budżetu znalazły się plany na inwestycje drogowe, o które wnioskował. Odnosząc się 
do słów radnego Jacka Dwojaka i Wacława Rodka powiedział, iż rozumie ich niezadowolenie 
i obiecuje to zmienić. Radny Kazimierz Żółtek powiedział o planach inwestycji w m. Ciszyca. Wniósł 
również o wzmocnienie jednostki w m. Smugi.

Na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek, dalsze obrady prowadzone są w 8 osobowym składzie.

Wśród radnych odbyła się dyskusja, w wyniku której stwierdzono, iż w jednostce w Smugach 
pracuje zdecydowanie za mało pracowników jak na tak rozległy teren, ponadto dysponują oni 
bardzo starym sprzętem. Pomimo braku kadry oraz sprzętu starają się bardzo dobrze wykonywać 
swoją pracę. Jednakże radni razem z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie uznali, iż 
należy wspomóc tę jednostkę zarówno o pracowników jak i o sprzęt.

Pani Przewodnicząca komisji zapytała również o inwestycje drogowe w gminie Baćkowice m. in 
w m. Baranówek czy Baćkowice które już kilkukrotnie wnosiła i zgłaszała jako pilne.

Dyrektor odpowiedział, iż na te zadania jest wykonana już dokumentacja projektowa i ich 
realizacja powinna nastąpić na jesieni 2023 r. bądź wiosną 2024 r.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który wskazał, iż na 
inwestycje drogowe jest przeznaczona pula pieniędzy i jeśli tylko będą środki będziemy je 
realizować. Podkreślił, iż drogi w gminie Tarłów zostały już zrobione, w gminie Baćkowice są 
planowane. Pan Starosta wskazał, iż w pierwszej kolejności będą wykonywane prace drogowe, 
które są najpilniejsze. Dodał, iż oprócz tych inwestycji są realizowane inne chociażby w Szpitalu 
Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie czy Budowa Centrum Przedsiębiorczości Rolnej we 
Włostowie, które będą służyć wszystkim mieszkańcom naszego powiatu.

Salę obrad opuścił pan Tomasz Staniek (godz. 10.00), dalsze obrady prowadzone są w 7 
osobowym składzie.
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Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 
2026, pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy ktoś 
zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Salę obrad opuścił pan Maciej Wolański (godz. 10.10), dalsze obrady prowadzone są w 6 
osobowym składzie.
Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok, który stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik,), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie.
Na salę obrad powrócił pan Maciej Wolański (godz. 10.13.), dalsze obrady prowadzone są w 7 
osobowym składzie.
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy ktoś 
zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie, pytając kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
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Ad. 7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026,
Sale obrad opuściła pani Wiesława Słowik, natomiast na sale obrad powrócił pan Tomasz 
Staniek (godz. 10.20), dalsze obrady prowadzone są w 7 osobowym składzie.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2022 - 2026 stanowiący załącznik nr 16 
do niniejszego protokołu.
Zapytała czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

c) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: „Centrum 
Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie" oraz nadania statutu tej 
jednostce i obsługiwanym placówkom.
Pani Przewodnicząca pani Alicji Frejlich poprosiła o zabranie głosu przez pana Marka 
Borkowskiego - Dyrektora Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych 
w Opatowie, który poinformował, iż niniejsza zmiana wiąże się z powstaniem Placówki 
Opiekuńczo - Wychowawczej Typu Specjalistyczne - Terapeutycznego „Mój Dom" im. Św. 
Jana Pawła II w Opatowie, gdyż należy dodać ją do Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo - 
Wychowawczych w Opatowie oraz nadać jej statut.
Pani Przewodniczący zapytała, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: „Centrum 
Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie" oraz nadania statutu tej 
jednostce i obsługiwanym placówkom.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski Porozumienia dla 
utworzenia Partnerstwa „Ziemia Opatowska" w celu realizacji Strategii terytorialnej 
Partnerstwo „Ziemia Opatowska" i innych wspólnych przedsięwzięć.
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Protokół Nr 19.2022 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu - VI kadencji
odbytego w dniu 28 grudnia 2022 r. 8



OR-II.0012.3.19.2022

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.
Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 8. Opinia komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu o projekcie budżetu powiatu 
na rok 2023.
Pan Przewodniczący odczytał propozycję opinii komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg 
i transportu o projekcie budżetu powiatu na rok 2023. Następnie zapytał czy ktoś zgłasza jakieś uwagi 
bądź pytania.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie powyższą opinię komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 
dróg i transportu, o projekcie budżetu powiatu na rok 2023, pytając kto jest za jej przyjęciem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie przyjęli ww. opinię, który stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Tomasz Staniek, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

Ad. 9. Składanie propozycji do planu pracy komisji na rok 2023.
Pani Przewodnicząca wskazała, aby propozycje do planu pracy komisji oświaty, sportu, zdrowia 
i pomocy społecznej składać do dnia 10 stycznia br. do Biura Rady i Zarządu Powiatu.

Ad.10. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie przedłożył 
informacje o inwestycjach drogowych zaplanowanych ma 2023 r, które już szczegółowo zostały 
omówione.
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca odczytała również pismo od Burmistrza Ożarowa dot. wykonania ujęcia wód 
powierzchniowych.
Pismo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Wśród członków komisji odbyła się dyskusja ww. temacie. Radny Wacław Rodek zauważył, iż nikt nie 
rozumie tematu, gdyż nie chodzi obudowę zbiornika, a spowolnienie przepływu i podniesienia 
poziomu wody aby zrobić punkty czerpania, by rolnicy mogli z niej skorzystać np. do podlewania 
plantacji rolniczych.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Nikt nie 
zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca przeszła realizacji do ostatniego punktu posiedzenia.
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Ad.ll. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji. 
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 11:27).

Protokołowała:
Sylwia Zakrzewska

Przewodnicząca Komisji
rolnictwa, och iska, dróg i transportu

Ali
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